

Issued to:	Lists A to I
Cc:	Executive Director, Airport Operations Executive Director, Third Runway Deputy Director, Aviation Development Deputy Director, Engineering and Technology Deputy Director, Service Delivery AA Department General Managers IAC
Subject:	Commissioning of Terminal 1 Extension and Temporary Closure of Terminal 2

This circular serves to inform the airport community that the extension of the Terminal 1 Check-in Hall will commence operation with effect from 0001 hours on 29 November 2019 (Friday). The extension will provide a total of 48 new check-in counters at the expanded Check-in Aisle K and the new Check-in Aisle L.

To facilitate the development of the Three-runway System, Terminal 2 will be temporarily closed for expansion at 2159 hours on 28 November 2019. Passenger check-in service for all airlines operating at HKIA will be provided at Terminal 1 from 2200 hours on that day onwards. The date for relocation of auxiliary facilities at Terminal 2, such as Baggage Storage and Delivery Service Counter, Airport Lost and Found Office and Mainland/Macao Transport Center, will be advised in due course.

Please give the above the widest promulgation amongst your staff and contractors.

Should you have any questions, please contact IAC-T1D at 2181-8110.



Joanne Ma
AGM, Terminal Operation & Government Facilitation
Terminal 1 Department

發送至：	通訊錄 A 至 I
抄送：	機場運行執行總監 三跑道項目執行總監 機場運行副總監 — 策劃及發展 工程及科技副總監 機場運行副總監 — 運作及服務 機管局各部門總經理 機場中央控制中心
事項：	一號客運大樓擴建部分投入服務及暫時關閉二號客運大樓

本通告旨在通知機場同業，一號客運大樓旅客登記大堂擴建部分將於 2019 年 11 月 29 日（星期五）凌晨 0 時 01 分開始投入服務。擴建部分包括擴充的旅客登記行段 K 及新旅客登記行段 L，共提供 48 個新登記櫃檯。

為配合三跑道系統發展，二號客運大樓將於 2019 年 11 月 28 日 21 時 59 分暫時關閉，以進行擴建工程；而當日 22 時 00 分開始，所有於香港國際機場營運的航空公司，將於一號客運大樓提供旅客登記服務。二號客運大樓內相關設施，例如行李寄存及送遞服務櫃檯、機場失物認領處及內地／澳門交通服務中心的搬遷日期，將會另行通知。

務請將上述事宜通知各員工及承包商。如有任何查詢，請致電 2181-8110 與機場中央控制中心 — 一號客運大樓運作部聯絡。



一號客運大樓運作部
客運大樓運作及政府行政協作助理總經理
馬婉儀